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Tárgy: csapadékvíz elvezetés – Szent Imre utca 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 

 
Róth Lajos, Kisbér, Szent Imre utca 9. szám alatti lakos a mellékelt megkeresést küldte, melyben a háza előtti 

csapadékvíz elvezető árok állapotára kívánja felhívni a figyelmet.  

Az árok mederlapokkal burkolt, melyben a lapok összecsúsztak, elmozdultak, a koszorú is több helyen eltört. A 

lakó véleménye szerint az összecsúszott mederlapok a csapadék elvezetését is akadályozzák és az árok az őszi 

csapadékot már nem fogja tudni elvezetni.  

 

Róth Úr panasza nem egyedi a csapadékvíz elvezető árkokkal kapcsolatban, az újonnan kirakott árkokat leszámítva 

közel az összes többi mederlapokkal burkolt árok is ehhez hasonló állapotban van. A földes árkok állapotáról nem 

is beszélve. A Szent Imre utcában a helyzetet tovább rontja, hogy keskeny az út, és ha mindkét irányból jön 

gépjármű, akkor túl közel húzódnak az árokhoz és nyomják be a széleit.  

 

Az egyre szélsőségesebb időjárás miatt (lásd egyre többször vannak villámárvizek, felhőszakadások) egyre 

nagyobb szükség van és lesz egy jól működő csapadékvíz elvezető rendszerre. Nem csak a mederlapokkal burkolt 

árkok helyreállítása és jó karban tartása fontos, hanem a földes árkoké is és a ménesi csapadékvíz elvezetőé is.  

 

Egy csapadékvíz elvezetőt mindig rendszerben gondolkodva és nem egy-egy elemet kiemelve érdemes kezelni. A 

karbantartást, helyreállítást a befogadótól célszerű indítani, figyelve a lejtési viszonyokra.  

A Szent Imre utca tekintetében a befogadó a Zöldmalmi-tó. Ide vezetődik le az árkon keresztül a Perczel Mór utca 

irányából érkező csapadék. A vízelvezető Széchenyi utca alatti átvezetése körüli részek helyreállítása idén 

fejeződött be pályázati forrásból.  

 

Az idei évi költségvetésben fedezetünk nincs az árokhelyreállításra, azonban annak érdekében, hogy a csapadékvíz 

elvezető rendszereink képesek legyenek a feladatukat maradéktalanul ellátni, javaslom, hogy kerüljenek felmérésre 

és állapotuk alapján rangsorolásra. Amint anyagi lehetőségünk nyílna – akár pályázat, akár önerő formájában – a 

felújításra, akkor a legrosszabb állapotban lévővel kellene kezdeni. Addig, amíg lehetőségünk nem adódik, a 

lakóknak – a korábbi évekhez hasonlóan – fel kell hívni a figyelmét az ingatlanuk előtti (melletti) árok 

karbantartására.  

 

Kérem Tisztelt Képviselő-testületet, hogy Róth Lajos bejelentését szíveskedjen megvizsgálni és döntést hozni.  

 

Kisbér, 2020. szeptember 3. 

 Andrási Tamás s.k. Pápai Mónika s.k. 

 elnök referens 

 

Határozati javaslat: 

Kisbér Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

anyagi fedezet hiányában nem tudja a Kisbér, Szent Imre utca 9. szám előtt a csapadékvíz elvezető árokban 

elmozdult mederlapokat helyreállíttatni.  

 

elrendeli, hogy a település csapadékvíz elvezető árkai kerüljenek felmérésre és állapotuk szerint rangsorolásra. 

Amint anyagi lehetőség mutatkozik a javításokra, a legrosszabb állapotban lévő csapadékvíz elvezető 

helyreállítását rendeli el elvégeztetni.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős:  Sinkovicz Zoltán polgármester 


